
1 
 

Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki 
Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska 

z dnia 23 czerwca 2022 r. 
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Protokół 

z posiedzenia Komisji ds. Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej oraz 
Ochrony Środowiska Rady Miasta Ostrów Mazowiecka z dnia 23 czerwca 2022 roku 
pod przewodnictwem p. Mirosława Gromka - Przewodniczącego Komisji. 

Obecni na posiedzeniu Członkowie Komisji: 

W posiedzeniu Komisji w dniu 23 czerwca 2022 r. wzięło udział  6 członków Komisji. 
Posiedzenie odbyło się z możliwością wykorzystania środków porozumiewania się na 
odległość. 

Spoza Komisji udział w posiedzeniu wzięli: 

1. Z-ca Burmistrza Miasta-p. Daniel Choinka 

2. Skarbnik Miasta-p. Anna Wilczyńska 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia, ustalenie porządku obrad. 

2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie materiałów na XXXVI sesję Rady Miasta. 

3. Sprawy różne. 

AD 1 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek dokonał otwarcia posiedzenia Komisji w dniu 
23 czerwca 2022 r. Po przywitaniu zebranych i stwierdzeniu quorum Przewodniczący 
Komisji przedstawił proponowany porządek obrad który został przyjęty: 6 głosami ,,za”, 0 
głosów ,,przeciw” przy 0 głosach ,,wstrzymujących się” 

AD 2 

Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2035. 

c/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2022 r. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zmianach w budżecie miasta. 
Powiedziała o zwiększeniu środków w ramach subwencji oraz kosztach programu ,,Czyste 
powietrze”. Poinformowała o wprowadzeniu w latach 2022-2023 funduszu inwestycji 
strategicznych w kwocie 5 mln. Dzięki uzyskaniu środków z funduszu inwestycji 
strategicznych na realizację  inwestycji drogi, które zapisane były w budżecie na 2022 rok 
wystąpiła możliwość realizacji kolejnych dróg. Omówiła wydatki niewygasające,. Wydatki 
na inwestycje dwuletnie, bezpieczne przejścia dla pieszych oraz poprawę dokumentacji 
ulicy Kochanowskiego. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał jakie drogi mają zostać sfinansowane z funduszu 
inwestycji strategicznych. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że są to ulice: Bajkowa, Gajowa, 
Sportowa, Lipowa, Artyleryjska, Różana i Srebrna. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał jaki jest procent dofinansowania. 



3 
 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że dofinansowanie  wynosi 95%. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zostały pozyskane środki na budowę szkoły. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że środki na budowę szkoły 
dzielone są na 3 transzę i częściowo one zostały pozyskane. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy pewne jest, że miasto otrzyma pozostałą część 
środków. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że miasto podpisało promesę. Miasto 
jest zobligowane, aby na jej podstawie ogłaszać przetargi. Poinformowała, że 
wprowadzone zmiany w budżecie powodują zmniejszenie kredytu do 8,5 mln. Dodała, że 
drogi na które pozyskano środki z funduszu inwestycji strategicznych zaplanowane były w 
budżecie i miały być finansowane ze środków własnych. Zaangażowanie środków 
bieżących powoduję zmniejszenie deficytu oraz zmniejszenie kredytu w roku bieżącym. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy na kolejny rok budżetowy zaplanowano 
przystąpienie do wymiany oświetlenia ulicznego na ledowe, dzięki czemu wprowadzone 
zostałby oszczędności. Radny zapytał czy zarząd miasta rozważa złożenie wniosku o 
dofinansowanie do projektu wymiany pieców. Zwrócił uwagę, że w miastach tj. Wyszków, 
Zambrów czy Ostrołęka mimo dotacji zewnętrznych miasto dofinansowuje wymianę z 
budżetu miasta w kwocie 500 złotych. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiedział, ze podczas prac nad projektem 
2023 roku władzę miasta pochylą się nad tym. Poinformował, że jeśli wystąpi możliwość 
przystąpienia do programu, który dofinansuję wymianę pieców i oświetlenia, to miasto do 
niego przystąpi. Powiedział, że warto pozyskać środki zewnętrzne niż pokrywać wszystkie 
koszty z budżetu miasta. 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że status materialny nie każdego mieszkańca 
pozwala na kosztowną wymianę pieca pomimo dofinansowania w kwocie 500 złotych 
przez miasto. Powiedział, ze jeśli nie pojawi się program z którego mieszkaniec będzie 
mógł skorzystać to zapewne z niego skorzysta. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek wyraził zdanie, że budżet miasta jest 
ograniczony. Do każdego programu miasto musi mieć określony wkład własny. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał na co planowane jest przeznaczenie funduszu ze 
sprzedaży alkoholu. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że środki te mogą zostać 
przeznaczone na cele związane z miejskim programem rozwiązywania problemów 
alkoholowych i narkomanii. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy zatrudniony zostanie psycholog lub psychiatria. 
Wyraził zdanie, że w związku pandemią zauważony został wzrost problemów i przemocy 
co wiąże się ze zwiększona potrzeba korzystania z tego typu specjalistów. 

a/ w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2022 r. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 1 głosem ,,wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

b/ w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Ostrów Mazowiecka 
na lata 2022-2035. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 1 głosem ,,wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

c/ zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w 2022 r. 
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Komisja w głosowaniu 5 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 1 głosem ,,wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w przedstawionym kształcie. 

Podjęcie uchwał: 

a/ w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Miasta Ostrów Mazowiecka 
za 2021 r. oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2021 r.; 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił się z pytaniem do Skarbnik Miasta o to czy Regionalna 
Izba Obrachunkowa wniosła spostrzeżenia do sprawozdania z wykonania budżetu. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała, że RIO nie wniosło żadnych uwag do 
sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2022. Powiedziała, że uwagi dotyczyły tylko 
WPF, jednakże w związku z wydłużeniem średniej do 7 lat wskaźniki zadłużenia zostają 
spełnione. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że korzystniej jest zrezygnować z budowy 
drogi na poczet oświetlenia. Powiedział, że powinny być w pierwszej kolejności 
realizowane inwestycje, które przyniosą korzyści. Wyraził zdanie, że budowa drogi ich nie 
przyniesie, a jedynie poprawi jakość życie. Dodał ,że wymiana oświetlenia przyniesie 
oszczędności i poprawi jakość życia mieszkańców. 

Radny p. Krzysztof Laska powiedział, że realizowane są zadania na które istnieje 
możliwość pozyskania środków zewnętrznych.  

Radna p. Beata Herman wyraziła zdanie, że korzyści płynące z modernizacji ulic są duże. 

Komisja w głosowaniu 5 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 1 głosem ,,wstrzymującym się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

b/ w sprawie udzielenia absolutorium dla Burmistrza Miasta Ostrów Mazowiecka. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami ,,za”, 0 głosów ,,przeciw”, 2 głosami ,,wstrzymującymi 
się” pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Podjęcie uchwały: 

a/ w sprawie nadania nazwy placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka; 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił się z prośbą do Z-cy Burmistrza Miasta o poprawę 
estetyki herbu ostrowskiego na znaku z nazwą ulicy. 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie 6 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

b/ w sprawie nadania nazwy ulicy na terenie miasta Ostrów Mazowiecka; 

Komisja w głosowaniu jednogłośnie 6 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

c/ w sprawie zmiany nazw ulic i placu na terenie miasta Ostrów Mazowiecka.  

Komisja w głosowaniu jednogłośnie 6 głosami ,,za” pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
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Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia opinii dla pozbawienia charakteru 
ochronnego lasu niestanowiącego własności Skarbu Państwa położonego na 
terenie miasta Ostrów Mazowiecka obręb 0001. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że jest to 6 teren którego 
pozbawia się charakteru ochronnego. Wyjaśnił, że takie działania są konieczne, aby 
uchwalić plan zagospodarowania przestrzennego.  

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że kiedy uchwały będą kompletne, wszystkie 
wyśle do Marszałka Województwa w celu ustalenia ich zgodności z przepisami. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że miasto musi wysłać takie 
uchwały do Marszałka Województwa, aby uchwalić plan zagospodarowania 
przestrzennego. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał czy na podzielonym gruncie występuje las. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że na mapie występuje las, a 
fizycznie od około 30 lat na działce nie rosną drzewa. 

Radny p. Krzysztof Laska, stwierdził że można na działce leśnej wybudować dom bo  
prawo leśne pozwala na wylesienie działki w granicach 30 % jeśli ma ona min 1500m2. 

Z-ca Burmistrza powiedział, że w obecnym planie takie zasady funkcjonują, jednakże 
miasto chce uchwalić nowy plan zagospodarowania przestrzennego w którym zasady się 
zmienią. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy uchwała pozwoli na wycinkę drzew bez 
ograniczeń. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiedział, że dalej obowiązywać będzie na niej 
możliwość wycinki 30% terenu na cel budowy. 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że przepisy o uchwaleniu studium i planu 
zagospodarowania przestrzennego wymagają procedury podjęcia takiej uchwały. 

Komisja w głosowaniu 4 głosami ,,za”, 1 głosem ,,przeciw”, 0 głosów ,,wstrzymujących się” 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Informacja o stanie realizacji inwestycji przyjętych do planu na 2022 r. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o zakończeniu dwóch inwestycji: 
ul. Rodziewiczówny i ul. Zielonej. 

Radny p. Krzysztof Laska zapytał czy zaczęto budowę szkoły. 

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że rozpoczęto grodzenie terenu i planowana jest 
rozbiórka piwnicy dawnej szkoły. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zapytał czy rozpoczęto budowę budynku socjalnego. 

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że prace na budowie trwają od jakiegoś czasu. 
Powiedział, że w budynku przewidziane jest 27 lokali. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że warto uporządkować stan budynków o złym 
stanie technicznym  przy ul. Warszawskiej. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał termin remontu murku przy ul. 3 Maja. Negatywnie 
ocenił wygląd tego miejsca. 

Informacja została przyjęta. 
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AD 3 

Sprawy różne. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowania o uwagach wniesionych przez 
Regionalną Izbę Obrachunkową do uchwały w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej. Powiedziała, że na sesji Rady Miasta zostanie przedstawiona autopoprawka 
do tej uchwały. 

Radny p. Jerzy Pawluczuk zwrócił uwagę, że grób partyzantów poległych pod Pecyną jest 
zarośnięty. Wyraził zdanie, że powinno się zadbać o to miejsce upamiętnienia. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że poprosi Spółdzielnię Socjalną 
o uporządkowanie tego miejsca. 

Radny p. Stanisław Dylewski zwrócił uwagę, że teren placu zabaw przy MDK jest często 
dewastowany. Zapytał o monitoring we wspomnianym miejscu i czy został ktoś pociągnięty 
do odpowiedzialności. 

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że taśmy z monitoringu zostały odtwarzane i 
przekazane policji, jednakże nie złapano sprawców. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o monitoring na ul. Kubusia Puchatka. Podniósł 
sprawę uszkodzonej ławki na ul. Słowackiego. 

Z-ca Burmistrza Miasta odpowiedział, że podczas sesji Rady Miasta zgłoszono sprawę 
uszkodzonej ławki i od razu ją naprawiono. 

Radny p. Stanisław Dylewski powiedział, że nieprawdą jest żeby ławka była naprawiona. 

Radny p. Krzysztof Laska zwrócił uwagę, że na wspomnianej ulicy nie spotkał patrolu 
policji bądź Straży Miejskiej. 

Z-ca Burmistrza Miasta powiedział, że patrole straży miejskiej się odbywają, jednakże 
dewastacje obiektów często występują w nocy. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił pracę Straży Miejskiej. Zapytał o przyjęcia 
dzieci do przedszkoli. Powiedział, że w pierwszej kolejności przyjmowane były ukraińskie 
dzieci. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka odpowiedział, że nie możliwości, aby dziecko 
mieszkające na terenie miasta nie zostało przyjęte do przedszkola. Nie jest prawdą, że 
ukraińskie dzieci są przyjmowane w pierwszej kolejności. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał czy została pozyskana subwencja na dzieci z Ukrainy 
przyjęte do miejskich szkół i przedszkoli. 

Skarbnik Miasta p. Anna Wilczyńska poinformowała o zwiększeniu subwencji na pomoc 
dla Ukrainy w tym na część oświatową. 

Radny p. Stanisław Dylewski negatywnie ocenił sytuację która wystąpiła na terenie 
szpitalnej przychodni. Powiedział, ze pracownica tej przychodni podczas wizyt 
poinformowała, że w określonym czasie przyjmowani będą tylko mieszkańcy Ukrainy. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek odpowiedział, że mogła wystąpić taka 
sytuacja ponieważ w określonych godzinach pracuje  tłumacz. 

Radny p. Stanisław Dylewski zapytał o to czy został złożony wniosek o rozbiórkę budynku 
naprzeciwko Kościoła. Ocenił jego stan techniczny za bardzo zły. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka powiedział, że taki wniosek powinien zgłosić 
właściciel działki. Zapytał o opinię Komisji odnośnie budowy drogi na ul. Pl. Waryńskiego. 
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Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek wyraził zdanie, że takie zadanie powinno 
zostać realizowane. 

Radny p. Stanisław Dylewski wyraził zdanie, że decyzja powinna zostać podjęta przez 
Burmistrza Miasta. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował o zmianach odnośnie inwestycji 
realizowanej na ul. Olszynowej. Zapytał radnych o opinie odnośnie poszerzenia drogi. 

Radny p. Krzysztof Laska wyraził zdanie, że od początku projekt powinien przewidywać 
szerszą drogę bez względu na sprzeciw mieszkańców. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił uwagę, że warto zastanowić się nad 
zagospodarowaniem terenu przy Sądzie Rejonowym na miejsca parkingowe. Podniósł 
sprawę złej infrastruktury drogowej na ul. Wesołej. 

Z-ca Burmistrza Miasta p. Daniel Choinka poinformował, że wykonawca systematycznie 
wyrównuje powstałe ubytki powstałe w drodze. Powiedział, ze prowadzona inwestycja 
potrwa do końca bieżącego roku. Poinformował, że zostanie zrobiona kanalizacja i 
położona nowa nawierzchnia. 

Przewodniczący Komisji p. Mirosław Gromek zwrócił się z prośbą o przycięcie żywopłotu 
przy ul. Jagiellońskiej, uzasadniając, że ogranicza on widoczność podczas wyjazdu z ulicy. 

Przewodniczący Komisji 

Mirosław Gromek  

Sporządziła: Maliszewska Natalia- pomoc administracyjna 


